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Raudan Hund:

Min gode venn Gatek

Vi undervurderer innvandrerne, jeg mener, vi undervurderer deres rolle som et åpent 
vindu mot verden. De bringer oss verdifulle impulser på mange områder.  "Oss" - det 
er vi som kan lytte og ta imot, men ikke alle kan det. Jeg har gått i innvandrermiljøet i 
flere år, hos min gode venn Gatek. Han heter Gatek Jøkken, men han setter jo pris på 
at en etnisk nordmann prater med han på fornavn, på naturlig måte.

- Hei Gatek! Går det bra? Du har ikke fastet deg ihjel ennå ser jeg! 
- Her går det bra. Og du har det bra også?
- Absolutt! Hvordan står det til med konene? Har de det bra alle sammen?
- Takk, min kone har det bra.
- Men muslimer har da flere koner, Gatek?
- Ikke i Norge. Det er ikke vanlig i andre land heller.   
- Det er bra vi har dere muslimer her som kan rette opp i vrangforestillingene.
- Nå er ikke jeg muslim, men ...
- Vel, kurder da. Det går for det samme det, Gatek.
- Jeg er kopter.
- Akkurat, slik var det. Ja, det går for det samme det også, Gatek.
- Skal du ha en pizza spesial, som vanlig?
- Akkurat, du kjenner meg, Gatek.
- Kan jeg spørre deg, siden du er god kunde, hvorfor sier du alltid "gatek" til meg? 
Hva betyr det?
- Er det ikke navnet ditt - ?? Står det ikke på skiltet ditt: Pizza Kebab Gatek Jøkken - ?
- Det står GATEKJØKKEN. Det ble glipp da de satte opp skiltet. Jeg heter Tor Dalen. 
Ingen kunne uttale navnet mitt, så jeg tok et norsk da jeg ble norsk. Hva heter du?
- - -
Er det ikke det jeg sier, innvandrerne kan vi lære av. T
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